
 
 
Van: Myrna Wiggers  
Verzonden: dinsdag 4 juni 2013 14:20 
Aan: Griffiebureau;  
Onderwerp: Reactie op voorstel Linksaffer Prinsenbrug  
 
Goedemiddag, 
 
Hierbij de reactie namens Rob van Doorn op de discussie in het politiek café over de linksaffer op de 
Prinsenbrug. 
(Afbeelding hieronder: in rood de huidige rijstrookindeling en in groen het signaalgroepnummer).  
 
Discussievoorstel: 
In het voorstel vermindert het aantal rijstroken richting de Prinsenbrug  vanaf de Spaarndamseweg 
(richting 03) en vanaf het Prinsenbolwerk (richting 11). 
Daarnaast komt er een extra linksafstrook vanaf de Prinsenbrug richting de Friese Varkenmarkt. 
 
Verkeersgegevens in de ochtendspits: 
Het verkeersaanbod op de Prinsenbrug richting de Oudeweg/Amsterdamsevaart bedraagt in de 
ochtendspits circa 1700 voertuigen per uur.  
Daarvan komer er circa 1000 vanaf Prinsenbolwerk, 600 vanaf de Spaarndamseweg en 100 vanaf de 
Friese Varkenmarkt. 
 
Gevolgen verminderen opstelstroken: 
Om dezelfde hoeveelheid verkeer te verwerken op één rijstrook in plaats van twee moet de 
effectieve groentijd worden verdubbeld. 
Dit is bij dit kruispunt niet mogelijk. Er is dan namelijk geen groentijd meer over voor de overige 
verkeerdeelnemers.  
Hierbij is nog geen rekening gehouden met de inpassing van het benodigde groen van de extra 
linksafbeweging vanaf de brug. 
 
Tot slot: er is ook nog geen rekening gehouden met de coördinatie met het kruispunt aan de andere 
zijde van de brug.  
De fasevolgorde kan daardoor niet zonder meer worden gewijzigd. 
 
Conclusie: een linksaffer zo toevoegen betekent dat het huidige verkeer vanaf het Prinsen Bolwerk 
en Spaarndamseweg niet afgewikkeld kan worden in de ochtendspits. 
 
Groeten, 
Myrna Wiggers 
 



 

Van: Ronald Hiltemann  
Verzonden: zaterdag 25 mei 2013 21:47 
Onderwerp: Een nieuw idee voor de Prinsenbrug en daarmee bereikbaarheid van de binnenstad. 

Beste collega's, 

Naar aanleiding van het politiek café over de bereikbaarheid van de Waarderpolder, dat 
resulteerde in een debat over de bereikbaarheid van de binnenstad van Haarlem heeft Sociaal 
lokaal een nieuw idee gelanceerd voor de "linksaffer op de Prinsenbrug". 
U vindt ons idee met een eenvoudige schets op onze website: http://www.sociaallokaal-
haarlem.nl/Nieuws.php?post=16 
Het idee is ook aan Wethouder van Doorn overhandigd met het verzoek de haalbaarheid te 
onderzoeken en de raad over de uitkomst te informeren. 

Met vriendelijke groet, 
Ronald Hiltemann 
Fractie Sociaal Lokaal 
ronald@sociaallokaal-haarlem.nl 
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